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PROTOKOLL 2024-11-05 

 

Plats: Digitalt möte, kl. 13-14 

 

Närvaro:  ☒ Mikael Grönkvist, ordf. 

 ☒ Emma Björklund 

 ☒ Helena Nyman  

 ☐ Miho Ishii  

 ☒ Josefien Delrue (från #4) 

  

☐ Henri Börjesson 

☐ Katja Hunn  

☒ Annie Nygård Stark 

☒ Helena Falk 

☒ Mikael Johansson 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mikael G öppnar mötet.   

 

2. Ekonomisk status 
o Henri rapporterar status via Mikael Grönkvist - vi ser ut att hålla jämnt utfall mot 

budget för varje enskild aktivitet.  
o Alla medlemsavgifter är nu betalade. 

 

3. Uppföljning av genomförda aktiviteter 
o Studieresan 

o Positiv respons från deltagarna. Bra program, upplägg, innehåll. Skönt att gå 

mellan ställen och att det tidsmässigt inte var så kompakt. Bra att det inte var så 

sena middagar. 
o Vad kunde varit bättre: Tågresan drog ner betyget med tidig avgång och byte till 

buss. Det finns också blandade åsikter gällande att inte flyga på resan. Även i år 

kommenterade också någon på att det var stort Esri-fokus. 

 

4. Kommande aktiviteter  

 Utredning 2024 - Kris-GIS Haninge/Sweco  
o Helena F hjälper Emma att testa i FME och QGIS. 

o Rapporten korrekturläses nu och håller överlag en bra standard 

o Nästa möte på tisdag 12/11.  

o Ny version med scenario-övning ska lämnas in, blir efter presentationen på 

internationella GIS-dagen.  

 Internationella GIS-dagen 

o Stipendiater och utredning fyller Agendan 

o Vi håller oss på arbetstid fm + lunch, 20/11. 

o Sjöfartshuset vid Skeppsbron, bokat för 40 pers, vi kan utöka till 2 veckor innan 

anmälan. 45 pers blir ca 30.000 frukost + lunch 

o 49 anmälda + föredragare så ca 50 

o Helena Falk eller Helena N ställer upp som konferencier. 

  



 

 

 Årsmötesdag 2025 

o Datum och lokal 

o 12 och 19 februari är preliminärbokat hos Sweco. Sweco kommer dock att 

renovera sitt kontor med start vid årsskiftet vilket kan hindra att mötet äger 

rum där. 

o Mikael G bokar lokal i Sollentunas kommunhus 4/3 (vilket är den enda 

lediga dagen). Mikael kollar också med Henri och Miho om Lidingö 

respektive Trafikverket har tillräckligt stora, lediga lokaler. 

o Möjliga programpunkter 

o Lantmäteriet släpper öppna data i februari. Finns ngt nytt kring NGP – t.ex. 

hur kan man konsumera data? 

o BIM och ”dataflyt”, samarbetsprojekt inom BIM Alliance som också 

presenteras på Storstockholms geodataråds konferens 15/11. Mikael J frågar. 

o FME – särskilt i kombination med att göra dataset lättare 

o HAJK och ORIGO växer. Varför byta till Open Source-lösningar? 

Vallentuna tros vara en kommun som gjort motsatt resa och gått tillbaka från 

Open Source, varför det? SGD genomför också utredning kring 

förvaltningskostnaderna för Open Source vilket kan vara intressant. 

o Kris-GIS: Stomnätskvalitet? SGD genomför utredning även här 

o Utskick till medlemmar - vad vill de höra om? 

o Drönare: Uppföljning av Nackas utredning från 2021? Skymap från Arbeta 

Smart. 

o Rörlighets- och mobildata: Telia (lämnar GISS efter året), Huddinge har 

gjort studie på sina naturreservat. Eventuellt har Järfälla också tittat på detta? 

Trafikkontoret är med i EMDS, ett EU-projekt på detta tema. 

o Trendspaning i kortformat: Tiominuterspresentationer från flera olika 

medlemmar. Vad gör andra kommuner? Analyser på Region Stockholm? 

Sollentuna: Elevdata på karta? Möjlighet att kontakta medlemmar som inte 

är särskilt aktiva såsom SVOA, Svenska kraftnät m.fl. för att få dessa att 

medverka. 

o Möjliga ämnen från Sweco: Ekosystemstjänstkartering, 

klimatriskinventeringar, översvämningsportal 

o Genomförande av workshop 

 Anna från Region Stockholm har skickat in förslag - Diskussion om 

metadata, specifikation för GIS-beställningar eller om de utmaningar 

som man stöter på i sina respektive organisationer. 

 Emma: Identifiera dataset för kris-GIS (men finns förslag i 

utredningen). 

o Förslag på initialt upplägg: 

o Ett pass från LM – Mikael J ansvarar 

o Något från Sweco – Helena F ansvarar 

o Pass med 10 minuters-presentationer – Mikael G ansvarar 

o Open Source: att vara eller inte vara – Josefien ansvarar 

o Årsmöte – Mikael G ansvarar 

o Inte budgeterat för extern föreläsare 
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5. Övrigt 

 

 Medlemsinformation 

 Norconsult Digital lämnar tyvärr föreningen vid årsskiftet. 

 Nästa möte 

 Verksamhetsplaneringsdag 

o 10/12 hos Lantmäteriet i Hammarby sjöstad 

o Ta med ID-kort! 

 

 

 
 

 

 

Mikael Grönkvist, ordförande

 

Annie Nygård Stark, sekreterare 

  



 

 

 

BILAGA: Att-göra-lista 

Att göra Ansvarig 

Studieresan - lägga upp presentationer på hemsidan Helena F 

Undersök möjligheten att vara hos Sweco på årsmötesdagen Helena F 

Kolla möjlighet att vara i Sollentuna på årsmötesdagen  

 

Mikael G 

Kontakta Henri och Miho om möjlighet att vara hos 

Lidingö/Trafikverket på årsmötesdagen 

Mikael G 

Ta fram förslag till innehåll från Lantmäteriet till årsmötesdagen  Mikael J 

Ta fram förslag till innehåll från Sweco till årsmötesdagen  Helena F 

Ta fram förslag till innehåll från ”mindre aktiva medlemmar” till 

årsmötesdagen 

Mikael G 

Ta kontakt med de kommuner som gått till/från Open Source om 

presentation på årsmötesdagen 

Josefin 

Ta med ID-kort till verksamhetsplaneringsdagen hos Lantmäteriet Alla 

Boka in styrelsemöte i januari inför årsmötet Mikael G 

 

 

Kvarstående från tidigare protokoll: (kolla om dessa är avklarade nästa möte) 

Att göra Ansvarig 

  

  

  

  

 

 


